
 

 

  

Program: 
1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR, rektorka prof. Slobodová 

Nováková 
2. Čerpanie rozpočtu, kvestor Dr. Behro 
3. Vedecko- výskumná činnosť, prorektorka prof. Matušíková 

- Prerokovanie návrhu vnútorného predpisu k otvorenej vede 
- Zjednotenie afiliácií 
- Informácie o prípravách k VER 2026 

4. Výchovno- vzdelávacia činnosť, prorektor doc. Šramel 
- Dôležité termíny v oblasti vzdelávania 
- Plány a aktivity v oblasti vzdelávania v AR 2024/2025 
- Aktuálne informácie 

5. Vnútorný systém kvality, prorektor prof. Lenovský 
- Schvaľovanie dokumentu Smernica o získavaní spätnej väzby od zainteresovaných 

strán na UCM 
- Prerokovanie harmonogramu implementácie vybraných opatrení a zistení PS SAAVŠ na 

UCM 2024 
- Prerokovanie výsledkov spätnej väzby od zamestnancov UCM 2024 

6. Rozvoj a vonkajšie vzťahy, prorektor Dr. Brník 
- Akčný plán 

7. Medzinárodné vzťahy, prorektorka doc. Čajková 
- Správa o stave internacionalizácie za rok 2023 
- Informácie o prezentácii UCM na veľtrhu NAFSA 2024 
- Informácie o podpise memoranda o porozumení s University of Louisiana at Lafayette 
- Informácie o vstupe do konzorcia africko-európskych univerzít 

8. Integrácia trnavských univerzít- harmonogram, rektorka prof. Slobodová Nováková, Mgr. 
Jančíová 

9. Rôzne a záver 
- Harmonogram zasadnutí KR na AR 2024/2025 

 



 

 

  

Prítomní: prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD., 
prof. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD., doc. JUDr. Bystrík Šramel, PhD., Mgr. Andrej  Brník, PhD., 
PhDr. Marcel Behro, PhDr. doc. PhDr. Michal Lukáč, PhD., PhDr. Ján Demčišák, PhD., doc. PhDr.. 
Ľudmila Čábyová, PhD., doc. PhDr. Peter Horváth, PhD., doc. RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, 
PhD., Dr.h.c. MUDr. Juraj Štofko, PhD., Ing. Eva Zatková, Mgr. Nora Dostálová, Bc. Matej Kubák 

 
 

Otvorenie 
 

Rektorka prof. Slobodová Nováková privítala prítomných a otvorila zasadnutie KR. 
 
 

Ad 1) 
Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 

Uznesenie 6/4/2024: Prorektorka prof. Matušíková požiadala zástupcov fakúlt a inštitútu 
o vypracovanie posledných  troch udržateľných rozvojových cieľov, a to konkrétne dvojcieľa 
číslo 8 a 9- dôstojná práca, ekonomický rast a posledný cieľ- posilnenie národných 
partnerstiev, do konca mesiaca máj 2024. 
Zodpovední: dekanstvo fakúlt, riaditeľ inštitútu 
Uznesenie splnené.  
 
Uznesenie 4/5/2024: Prorektor doc. Šramel žiada zástupcov fakúlt o zasielanie nominácií 
spolu s odôvodnením na udelenie Ceny rektorky a Plakety Jána Sambucusa pri príležitosti otvo-
renia AR 2024/2025 do konca júna 2024. 
Zodpovední: dekanstvo fakúlt, riaditeľ inštitútu 
Uznesenie sa plní. 
 
 

Ad 2) 
Čerpanie rozpočtu  

 
Kvestor Dr. Behro predložil členom KR tabuľky s čerpaním rozpočtu za jednotlivé zložky uni-
verzity za mesiac máj 2024. Materiály čerpania budú výpovednejšie v mesiaci september, keď 
budú započítané mesiace júl a august.  
Dekanka doc. Dirgová Luptáková sa informovala na balík financií pre excelentné tímy. Rektorka 
informovala, že žiadosti o čerpanie financií treba podávať cez kanceláriu rektorky, každý exce-
lentný tím disponuje čiastkou 10 000 EUR. 



 

 

 Dekanka doc. Čábyová požiadala kvestora o doevidovanie faktúr do centrálneho registra, keďže 
posledné evidované faktúry sú z mesiaca marec 2024. kvestor Dr. Behro preverí dôvod tejto 
situácie a bude informovať dekanku. 
 
Uznesenie 1/6/2024: KR  berie na vedomie aktuálne čerpanie rozpočtu UCM v Trnave. 
 
 

Ad 3) 
Vedecko- výskumná činnosť 

Prerokovanie návrhu vnútorného predpisu k otvorenej vede 
Zjednotenie afiliácií 

Informácie o prípravách k VER 2026 
 

Prorektorka prof. Matušíková v úvode pripomenula členom KR prednášku Dr. Caleba Housea 
k rankingom a ratingom, z ktorej vyplynuli anomálie spôsobené dvomi faktormi. Jedným je  
nekompletnosť ORCIDOV, ktoré je stále potrebné zakladať, hlavne zo strany doktorandov  a je 
potrebné, aby boli nahrávané i staré údaje. Druhým faktorom je správna afiliácia univerzity, kde 
bolo zistené, že univerzite uniklo 17 výstupov, keďže afiliácie v databázach sú evidované 
pravdepodobne chybne. Prorektorka informovala, že bude pripravené usmernenie k tejto 
problematike, ktoré presne zadefinuje, ako je potrebné v publikáciách uvádzať afiliácie 
univerzity vrátane súčastí podľa presných pravidiel. Usmernenie by malo byť vypracované 
a rozposlané do konca júna 2024.  
Prorektorka ďalej informovala o stratégii otvorenej vedy na univerzite podľa predloženého 
dokumentu. Dokument rámcuje otvorenú vedu a preddefinuje predstavu o otvorenej vede, 
základné pojmy a oblasti, ktoré sa budú musieť na UCM uplatňovať. Dokument obsahuje 
i opatrenia v rámci stratégie otvorenej vedy. Do dokumentu boli zapracované pripomienky 
zástupcov fakúlt a inštitútu.  
Dekanka doc. Čábyová sa informovala na rankingy univerzít a konkrétne aktivity UCM 
v súvislosti s rankingami a ratingami.  Prorektor prof. Lenovský informoval, že agendu 
rankingov vypracováva Dr. Kurajda, ktorý sa už nakontaktoval na niektoré rankingové agentúry 
a na tejto problematike bude pracovať intenzívnejšie nová personálna posila na Oddelení kvality. 
Prorektorka prof. Matušíková ďalej informovala členov KR o prípravách k VER 2026. Prebehli 
stretnutia na úrovni zástupcov ministerstva i na úrovni súčastí UCM. Bol nastavený koncept, že 
súčasti si počas leta spracujú za každú vednú oblasť tie výstupy, ktorými sa ide preukazovať 
plnenie a bude uskutočnená interná predobhajoba. Prorektorka informovala, že prvé dva panely 
VER 2026 sú spracované, čo sa týka tretieho panela, viac informácií zo strany MŠVVaM SR 
obdrží univerzita v septembri 2024. 
 



 

 

 Uznesenie 2/6/2024: KR prerokovalo stratégiu otvorenej vedy na UCM v Trnave a informácie 
o prípravách k VER 2026  bez pripomienok.  
 
 

Ad 4) 
Výchovno- vzdelávacia činnosť 

Dôležité termíny v oblasti vzdelávania 
Plány a aktivity v oblasti vzdelávania v AR 2024/2025 

Aktuálne informácie 
 

Prorektor doc. Šramel informoval členov KR o doterajšom priebehu promócií, júlové promócie 
FMK prebehnú v termíne 12. júla 2024, vystali však dve varianty priebehu promócií, v troch alebo 
v štyroch skupinách. Prorektor požiadal dekanku doc. Čábyovú o rozhodnutie. Dekanka 
rozhodla o priebehu promócií v štyroch skupinách.  
Prorektor doc. Šramel ďalej informoval o konaní Disciplinárnej komisie v termíne 21. júna 2024. 
Na DK boli prerokované viaceré podnety. Prorektor informoval, že v prípade disciplinárneho 
konania voči študentovi FZV nebolo uskutočnené rozhodnutie, keďže študent sa nedostavil. Bol 
určený náhradný termín disciplinárneho konania voči danému študentovi na 09.07.2024. 
Prorektor opätovne vyzýva zástupcov fakúlt, aby apelovali na členov DK za jednotlivé fakulty, 
aby sa zasadnutí DK zúčastňovali, keďže v prípade  nízkej účasti nie je možné ukladať niektoré 
rozhodnutia. Práve z týchto dôvodov bude na septembrovom zasadnutí Akademického senátu 
predložený návrh na úpravu rokovacieho poriadku Disciplinárnej komisie, konkrétne zmenou 
uznášaniaschopnosti na dvojtretinovú väčšinu prítomných členov.  Prorektor ďalej informoval 
o harmonograme zasadnutí DK na AR 2024/2025 v termínoch 18.10.2024, 06.12.2024. 
04.04.2025 a 20.06.2025 o 09:00 hod. 
Prorektor ďalej prezentoval informácie z MŠVVaM SR o štipendiách pre talentovaných 
študentov 1. ročníka VŠ štúdia. Podávanie žiadostí budú prebiehať do 01.07.2024 a kompletné 
dokumenty s možnosťami vyplácania štipendií budú zástupcom fakúlt zaslané.  
Prorektor doc. Šramel ďalej informoval o termínoch pracovných stretnutí s prodekanmi pre 
štúdium, vždy v utorok týždeň pred konaním KR, harmonogram bude zaslaný zástupcom fakúlt.  
V súvislosti so študijnou agendou prorektor informoval, že podania prihlášok do druhého kola 
prijímacieho konania je do 20.08.2024, druhé kolo zápisov pre všetky ročníky budú prebiehať 
do 13.09.2024, zápis doktorandov bude prebiehať od 02. do 06.09.2024, otvorenie AR je 
stanovené na 23.09.2024, rozhodnutia o školnom budú zasielané do 05.10.2024 a promócie sa 
budú konať od 07. do 11.10.2024.  
Prorektor doc. Šramel ďalej požiadal zástupcov fakúlt, aby bola do začiatku AR spracovaná 
aktualizácia infolistov literatúry, keďže táto požiadavka vyplynula z hodnotiacej správy z 
posudzovania pracovnou skupinou SAAVŠ.  
 



 

 

 Uznesenie 3/6/2024: Prorektor doc. Šramel žiada zástupcov fakúlt, aby do začiatku AR spra-
covali aktualizáciu infolistov literatúry podľa požiadaviek hodnotiacej správy z posudzovania 
pracovnou skupinou SAAVŠ. 
Zodpovední: dekanstvo fakúlt, riaditeľ inštitútu 
 
 

Ad 5) 
Vnútorný systém kvality 

Schvaľovanie dokumentu Smernica o získavaní spätnej väzby od zainteresovaných strán na 
UCM 

Prerokovanie harmonogramu implementácie vybraných opatrení a zistení PS SAAVŠ na UCM 
2024 

Prerokovanie výsledkov spätnej väzby od zamestnancov UCM 2024 
 

 
Prorektor prof. Lenovský informoval členov KR o harmonograme implementácie vybraných 
opatrení a zistení PS SAAVŠ na UCM 2024 podľa predložených materiálov. V prípade ďalších 
návrhov a pripomienok je možné ich zapracovať. Pripomienky a odporúčania, ktoré sú rýchlo 
realizovateľné majú skoršie termíny, náročnejšie opatrenia majú dostatočný časový rámec 
plnenia. Rektorka prof. Slobodová Nováková doplnila, že do roka od posudzovania pracovnou 
skupinou SAAVŠ bude uskutočnená prehľadová návšteva zástupcov SAAVŠ. 
 
Uznesenie 4/6/2024: KR prerokovalo harmonogram implementácie vybraných opatrení a zis-
tení PS SAAVŠ na UCM 2024 bez pripomienok. 
 
Prorektor prof. Lenovský ďalej predložil členom KR spätnú väzbu od zamestnancov UCM 
2024. Materiál bol spracovaný Dr. Štefánkovou a neobsahuje kompletné výsledky spätnej 
väzby, obsahuje len základné zistenia a vyjadrenia zamestnancov, v prípade záujmu 
o kompletné výsledky, budú zástupcom fakúlt poskytnuté. Konkrétnym návrhom opatrení sa 
bude vedenie univerzity zaoberať začiatkom AR 2024/2025. prorektor informoval, že výsledky 
spätnej väzby i návrhy opatrení budú zverejnené.  
 
Uznesenie 5/6/2024: KR prerokovalo výsledky spätnej väzby od zamestnancov UCM 2024 bez 
pripomienok. 
 
Prorektor prof. Lenovský ďalej predložil členom KR návrh Smernice o získavaní spätnej väzby 
od zainteresovaných strán na UCM. Návrh je vypracovaný v modele centrálnej realizácie spätnej 
väzby na základe dát získaných z fakúlt a inštitútu. Účinnosť smernice navrhnutá od 01.01.2025 
 
Uznesenie 6/6/2024: KR prerokovalo návrh Smernice o získavaní spätnej väzby od zaintere-
sovaných strán na UCM bez pripomienok. 
 



 

 

 Ad 6) 
Rozvoj a vonkajšie vzťahy 

Akčný plán 
 

Prorektor Dr. Brník informoval členov KR o aktuálnom počte prihlášok na štúdium na AR 
2024/2025 a porovnaní počtu prihlášok s minulými rokmi podľa predložených materiálov.  
Prorektor ďalej informoval o predloženej pracovnej verzii Akčného plánu UCM. Akčný plán bol 
vypracovaný v spolupráci so všetkými prorektorkami a prorektormi a vychádza z Dlhodobého 
zámeru UCM v Trnave. Konečná verzia Akčného plánu bude vypracovaná na začiatku leta 
a zaslaná členom KR. rektorka žiada členov KR o vyjadrenie a pripomienkovanie Akčného plánu 
UCM v Trnave do 05.07.2024. Dekan doc. Horváth navrhol zjednotiť časový rámec kontrolných 
mechanizmov jednotlivých prorektorstiev v Akčnom pláne. Vedenie univerzity bude o návrhu 
rokovať. 
 
Uznesenie 7/6/2024: Rektorka prof. Slobodová Nováková ukladá členom KR pripomienkovať 
Akčný plán UCM v Trnave do 05.07.2024. 
 
Rektorka prof. Slobodová Nováková ďalej predložila členom KR doplnenie organizačnej 
štruktúry úseku rektorky a úseku kvestora, je potrebné prehodnotiť potreby agend jednotlivých 
prorektorstiev. Zmeny vyplývajú z integračných aktivít UCM a budú financované z projektu po 
dobu trvania projektu. Na takmer každom oddelení bol navýšení počet pracovníkov, boli 
zosumarizované centrá podpory UCM a zároveň pribudlo Jazykové centrum UCM v Trnave. 
Nové pracovné zmluvy a náplne budú zainteresovaným zamestnancom doručené do konca júna 
2024 s účinnosťou od 01.07.2024. 
 
Uznesenie 8/6/2024: KR prerokovalo úpravu organizačnej štruktúry úseku rektorky a úseku 
kvestora bez pripomienok. 
 

Ad 7) 
Medzinárodné vzťahy 

Správa o stave internacionalizácie za rok 2023 
Informácie o prezentácii UCM na veľtrhu NAFSA 2024 

Informácie o podpise memoranda o porozumení s University of Louisiana at Lafayette 
Informácie o vstupe do konzorcia africko-európskych univerzít 

 
Prorektorka doc. Čajková predložila členom KR Správu o stave internacionalizácie za rok 2023. 
prorektorka pozitívne ohodnotila medzi ročný vzrast grantov na mobility KA 131, ktorý bol 
schválený v plne požadovanej výške. Grant bol plánovaný aj s ohľadom na krajiny mimo EÚ, čiže 
KA 131 International, čo znamená, že z grantu KA 131 je možné čerpať 20 % zo zrealizovaných 
mobilít na mobility do krajín mimo EÚ. Nedávno bola zaslaná zástupcom fakúlt informácia 
o výberovom konaní do KA 131 International, prorektorka navrhuje, aby bolo možné sa na týchto 



 

 

 mobilitách zúčastniť sa aj študentom, resp. doktorandom, ktorým táto mobilita naplní jednu 
z podmienok štúdia PhD., konkrétne výskumný pobyt. Ide o krátkodobú mobilitu, ktorá by bola 
vhodnou alternatívou pre tých doktorandov, ktorí nemajú možnosť zúčastniť sa na dlhodobej 
mobilite. Prorektorka ďalej informovala, že na pôde UCM v Trnave sa v termíne 11. a 12.06.2024 
konalo celoslovenské stretnutie koordinátorov Erasmus+, z ktorého vyplynuli veľmi zaujímavé 
myšlienky.  
Prorektorka informovala, že počas vyhodnotenia Akčného plánu internacionalizácie, začiatkom 
AR 2024/2025, sa bude zisťovať dostupnosť pedagogických pracovníkov na fakultách pre 
zhodnotenie tvorby nových ŠP v anglickom jazyku, bude prebiehať príprava študijných 
materiálov v cudzích jazykoch, identifikácia kľúčových oblastí medzinárodnej spolupráce na 
jednotlivých fakultách a identifikácia nových potencionálnych partnerov pre kľúčové oblasti 
medzinárodnej spolupráce. Tvorba ŠP v cudzích jazykoch bude výrazným cieľom v novom AR. 
Prorektorka ďalej informovala o účasti zástupcov univerzity na veľtrhu NAFSA, na ktorom sa 
zúčastnilo 17 slovenských univerzít a univerzity  zo 100 krajín sveta. Okrem amerických 
univerzít sa nadviazala spolupráca s univerzitami v Peru, Chile, Kanade a Mexiku. NAFSA bolo 
podpísané memorandum o porozumení s University of Louisiana v Lafayette. Na tejto 
univerzite sa v minulom roku zúčastnili letnej školy dvaja študenti FPV. University of Louisiana 
v Lafayette prejavila enormný záujem o spoluprácu s UCM v Trnave, zástupcovia univerzity boli 
pozvaní na oficiálnu návštevu tejto univerzity. v júli 2024 navštívi pôdu UCM slovenský profesor 
pôsobiaci na University of Louisiana v Lafayette a honorárny konzul slovenskej republiky v štáte 
Louisiana. Prorektorka zhodnotila, že účasť na veľtrhu NAFSA priniesla konkrétne prínosy.  
Prorektorka informovala členov KR o The Baltic University Programme, ktorého členom sa 
UCM v Trnave stala. Program poskytuje mnoho výhodných a zaujímavých aktivít pre študentov 
i pedagógov, rôzne typy mobilít, grantov a kurzov. Výhodou členstva v programe je možnosť 
prezentovať cez neho všetkým členom programu zaujímavé aktivity, ktoré organizuje UCM. 
Prorektorka ďalej informovala o zapojení UCM do konzorcia africko-európskych univerzít. 
Konzorcium je pre UCM dôležité, pretože tento typ networku sa môže uchádzať o ďalšie 
finančné prostriedky určené na aktivity v afrických krajinách. Ďalšou výhodou je, že na UCM 
postupne prichádzajú študentov z afrických krajín. 
Prorektorka ďalej informovala, o mobilite, ktorú absolvovala na univerzite v Tel Aviv. Cieľom 
mobility bolo nadviazať spoluprácu s jednou z najväčších a najúspešnejších univerzít v Izraeli. 
Univerzita Bar Ilan University Tel Aviv prejavila záujem o spoluprácu s UCM v Trnave a rokovalo 
sa o možnosti výskumných pobytov PhD. študentov – neuroveda, prírodné vedy, smart cities – 
public administration.  
Rektorka prof. Slobodová Nováková poďakovala prorektorke doc. Čajkovej ale aj celému 
Oddeleniu medzinárodných vzťahov za odvedenú prácu. 
Rektorka ďalej upresnila, že prof. Margala z University of Louisiana v Lafayette navštívi 
univerzitu v termíne 08.07.2024 a žiada dekanky FPV a FMK o zaslanie návrhov zástupcov, ktorí 
sa na stretnutí zúčastnia. 
  
Uznesenie 9/6/2024: KR berie na vedomie informácie v rámci agendy medzinárodných vzťa-
hov UCM v Trnave. 
 
 



 

 

 Ad 8) 
Integrácia trnavských univerzít- harmonogram 

 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala členov KR o rozhodnutí zástupcov MŠVVaM SR 
zmeniť rozpočet projektu integrácia trnavských univerzít. Podľa vysvetlení zástupcov MŠ SR je 
dôvodov chybného rozpočtu výška DPH, ktorá rozpočet navyšuje a je potrebné ho prerobiť, 
zástupcovia ministerstva zamýšľajú znížiť rozpočet z pôvodných 23 000 000 EUR na 
20 000 000 EUR. Rektorka informovala o plánovanom stretnutí so zástupcami MŠ 25. júna 2024 
v poobedných hodinách, na ktorom sa bude táto problematika riešiť a rektorka  bude následne 
o výsledkoch rokovania informovať zástupcov fakúlt a inštitútu. Rektorka prof. Slobodová 
Nováková ďalej vyzvala Mgr. Jančíovú k prezentovaniu aktivít v rámci projektu integrácia 
trnavských univerzít. 
Mgr. Jančíová prezentovala členom KR harmonogram aktivít integračného projektu podľa 
predložených materiálov. Medzi plánované investičné aktivity patrí kompletná rekonštrukcia 
budovy na Hajdóczyho ulici a budovy KINO OKO,  rekonštrukcia budovy KINO OKO sa však 
pravdepodobne bude financovať z iných zdrojov. Rekonštrukcia budovy na Hajdóczyho ulici 
bude realizovaná kompletne naraz, Mgr. Jančíová preto upozornila, že počas rekonštrukcie 
bude potrebné presunúť výučbu do iných priestorov. Medzi ďalšie investičné aktivity projektu 
patrí rekonštrukcia budovy na Námestí J. Herdu, konkrétne rekonštrukcia na každom poschodí 
budovy a rekonštrukcia priestorov jedálne. Ďalej odkúpenie podielov budov v Piešťanoch a na 
Hajdóczyho ulici od STU v Bratislave a VÚC Trnava, výmena elektroinštalácie v budove 
v Špačinciach, kde už aktuálne prebiehajú stavebné práce. Ďalej medzi plánované aktivity patrí 
búranie  Fytotron Špačince a prístavba budovy v Špačinciach, pri ktorých už prebehli verejné 
obstarávania. Ďalšou aktivitou je rekonštrukcia budovy na ulici SNP v Piešťanoch, rekonštrukcia 
budovy na Bučianskej ulici v Trnave, kde bude kombinovaná účelová dotácia s financiami 
z Plánu obnovy a rekonštrukcia administratívneho sídla konzorcia na Paulínskej ulici v 
Trnave(Allianz). Mgr. Jančíová informovala, že so zástupcami ministerstva vyrokovala 
predĺženie realizácie investičných aktivít o 3 mesiace, pôvodne z marca  na jún 2026. 
Mgr. Jančíová ďalej informovala, že prebehli stretnutia s prorektormi v súvislosti s integračnými 
aktivitami, boli vypracované podklady k personálnemu obsadeniu a následne budú vypracované 
náplne práce pre jednotlivých zamestnancov. Prorektor Dr. Brník upozornil, že jednotlivé 
rekonštrukcie budov, ak majú byť kompletné,  prekročia plánovaný rozpočet a bolo by teda 
potrebné, aby na nich prispeli z vlastných príjmov i jednotlivé fakulty. Zástupcovia fakúlt 
súhlasia, rektorka prof. Slobodová Nováková informovala, že táto problematika bude 
predmetom najbližšieho rokovania Grémia rektorky. 
 
Uznesenie 10/6/2024: KR berie na vedomie aktuálne informácie a harmonogram aktivít 
v rámci projektu Integrácia trnavských univerzít bez pripomienok. 
 



 

 

 Ad 9) 
Rôzne a záver 

 
Predseda AS UCM doc. Višňovský informoval o následnom zasadnutí AS 25.6.2024 o 13:00 hod. 
Program zasadnutia AS obsahuje schválenie troch dodatkov, VS o hospodárení UCM v Trnave 
za rok 2023 a dva vnútorné predpisy, konkrétne Zásady volieb do ŠR vysokých škôl a Zásady 
volieb do AS UCM v Trnave, v ktorom nastala dôležitá zmena, že súčasti univerzity dostanú 
možnosť vybrať si realizáciu volieb fyzicky alebo online, nie kombinovane. Predseda vyzýva 
fakulty, ktoré nemajú vo vnútorných predpisoch zadefinovaný online spôsob volieb, aby tak 
urobili. Ďalej bude na AS schvaľovaná Správa o činnosti Správnej rady UCM v Trnave za rok 2023 
a bude sa prerokovávať otázka obsadenia miesta za študentskú časť AS, nominovaný je Bc. Vojtík 
z FF. 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala členov KR o úspešnom zasadnutí SRK 
v termíne 06.06.2027 a spoločnom zasadnutí ČKR a SRK v termíne 07.06.2024 na pôde UCM 
v Trnave. Na zasadnutí sa zúčastnili minister školstva a štátny tajomník. Závery zasadnutí boli 
verejne deklarované, rokovalo sa najmä o zásadách bezpečnosti na vysokých školách. 
V nadväznosti rektorka informovala, že univerzite bola pridelená účelová dotácia na 
bezpečnostný audit, prebehlo verejné obstarávanie a bola vysúťažená odborná a skúsená firma, 
ktorá už vykonala obhliadku všetkých priestorov UCM a audit sa už začal spracovávať. Audit by 
ml byť realizovaný do konca augusta 2024 a na začiatku AR 2024/2025 by mal byť realizovaný 
pre pedagógov univerzity seminár o bezpečnosti na vysokých školách. Konkrétny 
harmonogram bude zaslaný zástupcom fakúlt a inštitútu.  
Rektorka prof. Slobodová Nováková ďalej informovala o priebehu voľby dekana na FZV UCM 
v Trnave, mandát takmer jednoznačne vyhral Dr.h.c MUDr. Juraj Štofko, PhD., MBA, MPH. 
Rektorka novozvolenému dekanovi poblahoželala a zaželala veľa úspechov v jeho funkcii. 
Rektorka navrhla inaugurácie novozvolených dekanstiev organizovať ako krátky akademický 
obrad, inaugurácia dekana Dr. Štofka prebehne počas slávnostného otvorenia AR 2024/2025. 
Zástupcovia fakúlt a inštitútu súhlasia so vznikom nového akademického obradu inaugurácie 
dekanstiev. 
Rektorka prof. Slobodová Nováková ďalej členom KR predložila harmonogram zasadnutí KR 
v AR 2024/2025. rektorka informovala, že prorektorsto ešte doplní materiál s termínmi 
pracovných zasadnutí s prodekanmi na AR 2024/2025. 
 
Riaditeľ IM doc. Lukáč predložil členom KR na prerokovanie Dodatok k Rokovaciemu poriadku 
RVHK a Dodatok k Štatútu RVHK.  Potreba vypracovať dodatky vyplynula z aktuálnej situácie 
súvisiacej so zrušením OHIK na FSV.  
Doc. Lukáč ďalej informoval o zasadnutí RVHK, ktoré sa uskutoční v termíne 02.07.2024. 
 



 

 

 Uznesenie 11/6/2024: KR prerokovalo Dodatok k Rokovaciemu poriadku RVHK a Dodatok 
k Štatútu RVHK bez pripomienok. 
 
Prorektor prof. Lenovský informoval členov KR o zapojení sa do výzvy na projekt zameraný na 
zvyšovanie kvality a kompetencií zamestnancov. Ide o menší projekt, ktorý bude pripravovaný 
počas letných mesiacov a v rámci projektu sa zamestnanci univerzity zúčastnia na školeniach 
pre vnútorných audítorov. Zástupcovia fakúlt budú oslovení na vyjadrenie sa k záujmu o účasť 
počas najbližších týždňov.  
 
Rektorka prof. Slobodová Nováková informovala o možnosti zapojiť sa do projektu MŠVVaM SR. 
Projekt je zameraný na vzdelávanie vysokoškolských pracovníkov v manažérskych pozíciách. . 
do projektu sa UCM zapojí v spolupráci s TRUNI, pričom TRUNI je zároveň podávateľom pro-
jektu. 
 
 
 
 
 
 
 
V Trnave, 26.06.2024 
 
Zapísala: Mgr. Kristína Obúlaná  ............................................ 

 

Overil: prof. PhDr. Ladislav Lenovský, PhD.  ............................................ 

 

 

                                                       prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD. 

                                                                                        rektorka UCM v Trnave 


